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یل ویسنته پرتغال بعد از مصدومیتی  ، مهاجم تیم فوتبال ژ علی علیپور
که از ناحیه رباط صلیبی داشت به میادین بازگشت تا دوباره خاطرات 
گل زنی هایش با پیراهن تیم هایی که برای آنها به میدان رفته است، زنده 
شود. او حالا با خوش بینی ادعا می کند که می خواهد به جام ملت های 
آســـیا هم برســـد. در خصوص وضعیت علیپور فرصتی دســـت داد تا در 

»فرهیختگان« دقایقی با وی گفت و گو کنیم که در ادامه می خوانید. 

صحبت را از آخرین وضعیتی که دارید آغاز کنیم. بعد از ماه ها به میادین بازگشته 
یل ویســـنته انجام دادید. به نظر می رســـد  و در این مدت هم چند بازی برای ژ

شرایط برای شما مطلوب باشد. 
ی که در این مدت و بعد از مصدومیتی که داشتم، زیرنظر  یکاور با توجه به ر
ی تیم انجام شـــد، خدا را شـــکر با قدرت بازگشتم و  پزشـــکان و کادر بدنســـاز
ی ام را بعد از مدت ها انجام دهم برای  توانســـتم مقابل اســـپورتینگ اولین باز
ی می کردم و توانستم حدود 10 دقیقه ای  ی ثانیه شمار بازگشت به میادین و باز
ی بعـــدی هم در ترکیب  ی کنم. در دو باز بـــرای ایـــن تیم در شـــروع مجـــدد باز
اصلی قرار گرفتم و امیدوارم این روند در ادامه نیز تکرار شـــود و بتوانم بیشـــتر 
در خدمت تیمم باشـــم. درهرصورت 9 ماه غیبت از حضور در میادین زمان 
یادی داشتیم، جا برای  کمی نیست و از آنجا که برای فصل جدید تغییرات ز
هماهنگی بیشتر در ادامه فصل وجود دارد و امیدوارم اتفاقات خوبی در ادامه 

فصل هم برای من و هم برای تیم بیفتد. 

یابی می کنید؟ یل ویسنته در منطقه خطر قرار دارد. وضعیت این تیم را چطور ارز ژ
ی با حریفان داشتیم.  ی های رودررویی را از دست دادیم که شرایط مساو باز
یم که تا جایگاه هفتم فقط 5 تا  الان هم درحالی در رده هفدهم جدول قرار دار
، سه هفته آینده با  6 امتیاز فاصله وجود دارد. این در شرایطی است که در دو
ی به یکدیگر نزدیک هستیم و به قول  یم که از لحاظ امتیاز ی دار تیم هایی باز
یم. درصورت برتری  ی را با این تیم ها درپیش دار ی هـــای 6 امتیاز معـــروف باز
در این دیدارها اتفاقات خوبی برای تیم مان رخ خواهد داد و می توانیم به این 

ی آینده داشته باشیم.  ، سه باز ترتیب پرش خوبی بعد از دو

ید؟ در این مدت که مصدوم بودید با شما  یل ویسنته تا چه زمانی قرارداد دار با ژ
برای تمدید قراردادتان صحبتی از سوی این باشگاه پرتغالی صورت گرفته است؟
ی  در زمــان مصدومیتــم، تمــام فکــر و ذکــر کادرفنــی و پزشــکی ایــن تیــم رو
ی و بازگشــت بــا قدرتــم بــه میادیــن بــود و در ایــن مــدت اصــا  یــکاور درمــان، ر
زمــان مناســبی نبــود کــه چنیــن صحبت هایــی مطــرح شــود. مــا چالش هــای 
ی داشــتیم و وقــت مناســبی نبــود تــا ایــن  یــکاور خــاص خودمــان را در زمــان ر
مباحــث مطــرح شــود امــا تــا جایــی کــه اطــاع دارم بعــد از اینکــه بــه میادیــن 
یســنته بــا مدیــر برنامه هایــم بــرای تمدیــد قــرارداد  برگشــتم، گویــا از ســوی ژیــل و
گرفتــه اســت. در ایــن مــدت خــودم هــم بیشــتر  صحبت هایــی صــورت 
می خواســتم شــرایط رو بــه جلــو بــرود تــا موقعیــت را بیشــتر بســنجیم و ســپس 
برنامه ریزی هــای لازم را انجــام دهیــم امــا از ســوی باشــگاه پرتغالــی از بعــد از 
ی بــا مدیــر برنامه هایــم دربــاره تمدیــد قراردادم  ، ســه بــار ی بــا اســپورتینگ دو بــاز

صحبت هایــی انجــام شــده اســت. 

یل ویســـنته، ســـایر تیم های  ید؟ ژ خودتان برای آینده فوتبالی تان چه هدفی دار

اروپایی یا بازگشت دوباره به ایران و احتمالا همکاری مجدد با پرسپولیس؟
ـــد.  ـــه دارد برس ـــی ک ـــه اهداف ـــا ب ـــد ت ـــش می کن ـــودش را وارد چال ـــی خ یکن ـــر باز ه
مـــن هـــم از ایـــن قاعـــده مســـتثنی نیســـتم و بـــه همیـــن خاطـــر یکـــی از دلایلـــی کـــه 
پـــا ترانســـفر شـــدم، ایـــن بـــود کـــه بتوانـــم در ایـــن چالـــش اتفاقـــات خوبـــی  بـــه ارو
را بـــرای خـــودم رقـــم بزنـــم. درحال حاضـــر بـــه ســـوالی کـــه مطـــرح کردیـــد فکـــر 
نکـــرده ام و همـــه تمرکـــزم در دوران مصدومیـــت ایـــن بـــوده کـــه هرچـــه زودتـــر بـــه 
ی کـــردن تنـــگ شـــده بـــود و می خواســـتم دوبـــاره  میادیـــن برگـــردم. دلـــم بـــرای بـــاز
ی قـــرار بدهـــم تـــا در ادامـــه گام بـــه گام بـــرای رســـیدن  خـــودم را در شـــرایط بـــاز
بـــه اهـــداف بعـــدی قـــدم بـــردارم. امیـــدوارم در آینـــده اتفاقـــات خوبـــی برایـــم 
یکـــن دیگـــری دوســـت دارم  رخ خواهـــد داد. صددرصـــد مـــن هـــم مثـــل هـــر باز
پایـــی ازجملـــه لیگ هـــای اســـپانیا، ایتالیـــا و  در تیم هـــای مطـــرح و خـــوب ارو
ی کنـــم، هرچنـــد پرتغـــال هـــم از لیگ هـــای مطـــرح و خـــوب  کشـــورهای دیگـــر بـــاز

پـــا به شـــمار مـــی رود.  فوتبالـــی در ارو

پس فعلا به بازگشت به ایران فکر نمی کنید؟ درهرصورت شما رکورددار گلزنی 
برای پرســـپولیس در لیگ برتر هســـتید. این درصورتی اســـت که امروز این تیم از 
یادی را احساس می کند.  همین ناحیه یعنی بحث گلزنی در رقابت ها ضعف ز

این موضوع شما را برای بازگشت مجاب نمی کند و به آن فکر نمی کنید؟
یکنی در لحظات مختلف و در شرایطی که  گر بگویم نه دروغ گفته ام. هر باز ا
ی  وجود دارد به این موضوع فکر می کند. من هم در مواقعی که مباحث هوادار
مطرح می شود، چه بخواهم و چه نخواهم فکر می کنم. اما درهرصورت واقعیت 
یســـنته قـــرارداد دارم. درحال حاضر  ایـــن اســـت که الان در این مقطع با ژیل و
می خواهم خودم را بیشـــتر و در شـــرایط مطلوب تری نشـــان بدهم تا بتوانم با 
گل هایم به تیمم کمک کنم تا هرچه زودتر از این منطقه خطر که به آن اشاره 
کردید، رهایی پیدا کنیم. بعد از آن هم دیگر نمی شود چیزی را پیش بینی کرد 
یم تاش می کنم  اما فعا مورد مهم این اســـت که اینجا برای اهداف پیش رو

و بقیه اش را به خدا سپرده ام. 

در آســـتانه جام ملت های آســـیا به صورت کلی درباره تیم ملی فوتبال ایران چه 
ید؟ صحبتی دار

بعـــد از تغییـــر کادرفنـــی، مربیان ایرانی و با دانـــش خودمان به تیم ملی اضافه 
ی روال و تا حد امکان خوب پیش می رود. تدارک خوبی  شده اند. همه چیز رو
برای این تیم انجام شده و تا امروز نتایج خوبی به دست آمده است. متاسفانه 
شرایط برای من به خاطر مصدومیتی که داشتم خوب پیش نرفت اما خوشحالم 
که شرایط برای سایر بچه ها به خوبی پیش رفته و آنها توانسته اند خودشان را به 
کادرفنی نشان بدهند و شانس این را داشته باشند که این پیراهن را همچنان 
گرچه در این ماه ها غایب بودم اما مصمم تر از قبل تمام  بر تن کنند. من هم ا
تاشم را می کنم تا دوباره این افتخار نصیبم شود که بتوانم پرقدرت برای تیم 

ملی دوباره به میدان بروم. 

برای تیم ملی در جام ملت های آسیا چقدر شانس قائل هستید؟
یکنانی مانند جهانبخـــش، آزمون، طارمی و  یم و باز بـــا ایـــن بچه هایی کـــه دار
پا در تمامی پســـت ها در بهترین لیگ  ســـایرین که در ســـطح اول فوتبال ارو
ی می کنند، همه با هم درتاش هستیم تا خودمان را روزبه روز به سطح اول  باز
فوتبال دنیا نزدیک تر کنیم و بتوانیم اتفاقات خوبی را برای تیم ملی کشورمان 
رقم بزنیم. صددرصد در جام ملت ها هم این اتفاق می افتد و ان شـــاءالله در 
این رقابت ها خواهید دید که ما هم می توانیم کارهای بزرگی را با پیراهن ملی 

برای کشورمان رقم بزنیم.

چقدر به شـــخصه این شـــانس را قائل هســـتید تا در جام ملت های آسیا پیراهن 
تیم ملی را بر تن کنید؟ 

شــاید خیلی هــا فکــر کننــد کــه جــام ملت هــا بــرای مــن بــا توجــه بــه شــرایطی 
کــه دارم از دســت رفتــه باشــد امــا مــن بــه حضــور در ایــن رقابت هــا امیــدوارم 
ی هــای  ــا باز ی اصلــی، گوی و صد در صــد هــم غیــر ایــن نیســت. قبــل از اردو
یکنــی تــا آخریــن  دوســتانه ای بــرای تیــم ملــی درنظــر گرفتــه شــده و قطعــا هــر باز
لحظــه امیــد دارد کــه بتوانــد خــودش را نشــان بدهــد. مــن هــم از همــان زمــان 
کــه مصــدوم بــودم همــه تاشــم ایــن بــود کــه در بازگشــت بــه میادیــن، بتوانــم 
دوبــاره لبــاس تیــم ملــی را پوشــیده و بــرای ایــن تیــم بهتریــن عملکــرد را داشــته 
باشــم. پوشــیدن پیراهــن تیــم ملــی همیشــه جــزء آرزوهایــم بــوده و حــالا هــم کــه 
آمــاده و مهیــای حضــور در میدانــم امیــدوار هســتم تــا بــرای رقابت هــای پیــش 

رو ایــن فرصــت بــه مــن هــم داده شــود. 

دربـــاره درخشـــش طارمـــی در فوتبال اروپا و تیم هـــای بزرگی که به عنوان مقصد 
ید؟  یکن از آنها نام برده می شود چه صحبتی دار این باز

ما در پرسپولیس لحظات فوق العاده ای در کنار هم داشتیم و کلی اتفاقات 
خـــوب در کنـــار هـــم برای تیم در گذشـــته رقـــم زدیم. او اینجا شـــرایط خوب و 
ی کـــه منتشـــر شـــد او از تیم های مطرحی  فوق العـــاده ای دارد و طبـــق اخبـــار
پیشنهاد داشت که در نهایت این جابه جایی هنوز صورت نگرفته است. در 
ی بهترین ها را دارم مطمئنم بالاخره آن اتفاق خوبی  نهایت اینکه برای او آرزو

که باید برای او رقم خواهد خورد. 

دوبـــاره بـــه دوران مصدومیتـــت برگردیم. دراین 10 ماه بـــه صورت واقعی به علی 
علیپور چه گذشت؟ 

یادی را متحمل شـــده و روزهای  ی درد ز یـــکاور روزهایـــی بـــوده کـــه در حین ر
ناامید کننده ای که حتی با گریه همراه شـــده و از ســـوی دیگر با نزدیک شـــدن 
ی تان بیشتر می شود. اما نکته مهم این  به دوران بازگشت، حس و حال و انرژ
بوده که این دوران سپری می شود و باید با قدرت به بازگشت دوباره و درخشش 
بـــا پیراهـــن باشـــگاهی و ملـــی فکر کرد. این موارد باعث می شـــد تـــا انگیزه ام 
چندین برابر شود تا یاس و ناامیدی به سراغم نیامده و با قدرت ادامه بدهم. 

در این مدت که مصدوم بودید به جز خانواده، از دوستان فوتبالی بیشتر با چه 
کسانی در ارتباط بودید؟ 

در این مدت به جز خانواده که در کنارت هســـتند یا دوســـتان و افرادی که از 
اول در فوتبـــال در کنـــارت بودند، طبیعتا افراد دیگر شـــاید آنطور که باید مثل 
ید در چنین وضعیتی  همیشـــه در کنارت نباشـــند و آن اتفاقی که دوست دار
برایتـــان رخ نمی دهـــد. ایـــن یک روال طبیعی در فوتبال اســـت و من هم هیچ 

ی آن تمرکزی نداشته و به آن فکر نکرده و نمی کنم.  وقت رو

دربـــاره مجـــوز خودروهـــای وارداتـــی برای ملی پوشـــان که به تازگی باطل شـــده 
ید؟  است  صحبتی دار

یــان ایــن موضــوع نیســتم چــون اخبــار را کــم دنبــال می کنــم امــا  خیلــی در جر
ــا بعضــا  ــا وجــود همــه شــرایط دشــوار مثــل انتقــادات ی معتقــدم کــه بچه هــا ب
ــد و  ــود را می گذارن ی خ ــرژ ــه ان ... هم ــواده و ی از خان ــا دور ــزاها ی ــن و ناس توهی
یــادی را می کشــند و ایــن حــق بــرای آنهــا وجــود دارد کــه ایــن شــرایط  زحمــات ز
ی باشــد کــه ملی پوشــان وارد  بــرای آنهــا محقــق شــود. در واقــع بایــد شــرایط طــور
چنیــن چالش هایــی نشــوند تــا بــا فکــر و خیــال راحــت و بــا تمــام تــوان خــود را 

بــرای جــام ملت هــای آســیا آمــاده کننــد. 

تیم فولاد خوزستان مدتی است که با تغییرات پیاپی مدیریتی روبه رو می شود. 
تقریبـــا می توانیـــم ادعـــا کنیـــم کـــه در این باشـــگاه کمتر مدیرعاملـــی بیش از 
یک فصل دوام آورده اســـت. به هر حال بعد از نارضایتی هواداران تیم فولاد از 
عملکرد مدیریت و انتقادهای پیاپی که از او داشتند، شرکت فولاد و مدیران 
بالادست آن به این نتیجه رسیدند که نیاز به یک تغییر اساسی در مدیریت 
باشـــگاه فولاد حس می  شـــود. البتـــه انتخاب رضاییان نیز یک شـــبه صورت 
نگرفت و پروژه طولانی صرف این انتخاب شد تا درنهایت مدیری هم به مسند 
کار بنشیند که رضایت هواداران را داشته و تیم با آرامش به کارش ادامه دهد. 
 رضاییان در باشگاه پارس جنوبی جم طعم مدیریت ریاضتی را چشیده است. 
درواقـــع می دانـــد چطـــور بدون پول مخارج را تامین کنـــد. از طرفی وی تقریبا برای 
هواداران تیم ناشناخته است و حداقل طی ماه های آینده فرصتی برای انتقاد از او 
پیدا نخواهند کرد. بهرام رضاییان، مدیرعامل جدید که البته با عنوان سرپرستی 
مدیرعامل بر مســـند کار نشســـته اســـت در مورد شـــروع کارش در باشگاه فولاد به 
»فرهیختگان« گفت: »مدتی از باشگاه لیگ برتری دور بودم. تقریبا می توانم بگویم 
فاصله گرفته بودم اما دوست دارم همچنان در این بخش فعالیت کنم. از این رو با 
لطف دوستان فعا مسئولیت باشگاه فولاد را برعهده گرفتم. تجربه همکاری با یک 
باشگاه فولادی را نداشتم اما براساس تجربیات قبلی مدیریت در یک باشگاه، فوتبال 
را به خوبی درک می کنم. به هر حال این انتقال کار یک شب نیست و قرار است به 
فولاد کمک کنم. می دانم این باشگاه مشکات زیادی دارد که امیدوارم با مسئولان 
پرتاشی که در این باشگاه وجود دارد و حمایت های کارخانه به بهترین شکل عمل 
کنیم. تیم نیاز به حمایت دارد و من همه تاشم را می کنم تا با توجه به اختیاراتی 
کـــه دارم شـــرایط خوبـــی برای بازیکنـــان و کادر فنی فراهم کنم. امیـــدوارم در ادامه 
روند بهتری را در پیش بگیریم و درنهایت هواداران از عملکرد فولاد راضی باشند. 

 
   من تازه آمده ام 

یکنانی بودند  ســـعید آقایی، فرشـــید اسماعیلی و مهدی شـــیری از جمله باز

که علیه باشـــگاه فولاد از کمیته تعیین وضعیت حکم گرفتند. شـــکایت این 
ی هم 1۳ میلیارد برای فولاد آب می خورد. این باشـــگاه مشـــکلی  یکنان رو باز
یکنان فصل گذشته خود  در پرداخت مالی ندارد، اما بر سر میزان پاداش باز
یکنان هم وقتی نتوانســـتند از طریق  اختاف نظر دارد. در چنین شـــرایطی باز
یافت کننـــد، از طریق کمیته تعییـــن وضعیت به  باشـــگاه پـــاداش خـــود را در
یکن سابق  پیگیری خواســـته خود پرداختند. حتی شـــنیده می شود چند باز
دیگر فولاد هم قصد دارند، شکایت شان را در این کمیته مطرح کنند. درصورت 
ثبت چنین شـــکایتی و محکومیت مجدد در کمیته تعیین وضعیت، قطعا 
پرداختـــی فولاد افزایش چشـــمگیری خواهد داشـــت. البته طبق قانون فصل 
بیست وســـوم، باشـــگاه ها نمی تواننـــد بیش از 20 درصد مبلغ پایـــه قرارداد، به 
یکنان، مربیان و سایر عوامل اجرایی مزایا و آپشن پرداخت کنند، اما با این  باز
حال این دردسر برای فولادی ها به قوت خود باقی است. سرپرست مدیرعاملی 
باشـــگاه فولاد در این مورد به ما گفت: »از بدهی 1۳ میلیاردی بی خبرم. من 
تازه آمدم و باید این موارد را بررسی کنم البته این بدان معنی نیست که هیچ 
ی موضوع اشراف ندارم. می دانم پرداخت نکردن  اطاعاتی نداشتم، بلکه رو
ایـــن نـــوع جریمه هـــا عواقب دارد. به هر حال از شـــرایط بی خبر هم نیســـتم اما 
ی در پاسخ به این سوال که محدودیت سقف  باید همه چیز بررسی شود.« و
یان  قرارداد ها نیز مشـــکل جدی این تیم اســـت و با توجه به تســـویه با منصور
یان تسویه حســـاب شـــده او پولش را  ســـقف را رد می کنید، گفت: »با منصور
گرفته و با حدود 60 درصد رضایت داد و جدا شـــد. فقط دو نفر از همکاران 

او باقی مانده اند که آنها نیز به زودی تسویه می کنند.«

   اتمام حجت با مارتینز
یان نیز  ی منصور نتایج ضعیف و سوال برانگیز تیم فولاد حتی پس از برکنار
همچنـــان ادامـــه دارد. نمی توانیـــم بگوییم که با ورود مارتینز به این باشـــگاه 
که این تیم همچنان  شرایط تغییر کرده و فولاد نتایج قابل قبولی می گیرد؛ چرا
با مربی اســـپانیایی اش هم در انتهای جدول برای بقا دســـت و پا می زند. از 
این رو قرار است در آینده نزدیک مدیرعامل جدید باشگاه فولاد درخصوص 
عملکرد مارتینز و برنامه هایی که دارد با او جلسه ای برگزار کرده و برنامه های 

آینـــده را مـــرور کنـــد. رضاییان تمایلی به ادامه این رونـــد نتیجه گیری ندارد. 
یت باشـــگاه از نتایج را به  از این رو در این جلســـه به زودی نارضایتی مدیر
اطاع سرمربی رسانده و برای تغییر شرایط از او برنامه می خواهد، البته این 
تنها موضوع درخصوص جلسه سرمربی و مدیرعامل باشگاه فولاد نخواهد 
بـــود. یکـــی دیگـــر از مباحث مورد توجه یارگیری در نیم فصل اســـت، فولاد از 
ابتدای فصل خوب بســـته نشـــد و پیرترین تیم لیگ برتر به حســـاب می آید. 
ی با نســـاجی دارد،  از ایـــن رو در نشســـتی کـــه رضاییـــان با مارتینز بعد از باز
در مـــورد همـــه این مـــوارد گفت وگو خواهد کرد. مدیرعامل باشـــگاه فولاد در 
ن شک باید جلسه ای با سرمربی تیم  این مورد به »فرهیختگان« گفت: »بدو
که در مورد موارد متعددی باید با هم گفت وگو کنیم. البته  داشته باشم؛ چرا
پیش از این او را دیدم و به شکل مختصر صحبت کردیم، اما لازم است تا 
نشســـتی مفصل با هم داشـــته باشـــیم به همین دلیل زمان جلسه را به بعد از 
ی با نســـاجی موکول کردم؛ در این جلســـه از مارتینز برای ادامه فعالیتش  باز
یـــم و در مورد لیســـت احتمالی او نیز صحبـــت خواهیم کرد.  برنامـــه می گیر
یم کار کنیم، ببینیم مربی چه می خواد و براساس آن حرکت خواهیم  قصد دار
که احســـاس می کنیم به  یکنان هســـتیم؛ چرا کـــرد. مـــا به فکر جا به جایی باز

یم.« این تغییرات احتیاج دار

   خلاف قانون عمل نمی کنیم
بدون شک باشگاهی مثل فولاد از نظر مالی مشکلی ندارد. این باشگاه عاوه بر 
امکانات خوبی که همواره در عرصه فوتبال داشـــته، بودجه مشـــخص و قابل 
توجهی نیز در اختیارش بوده است. به همین دلیل اغلب مدیرانی که راهی 
یکنان  این باشگاه می شدند به لحاظ مالی با مشکل روبه رو نبودند و اغلب باز
مورد نیاز را برای مربیان تهیه می کردند. در فصل جاری نیز فولاد همچنان بدون 
دغدغه مالی کارش را آغاز کرد با این تفاوت که سقف مشخص بودجه برای 
یخت و پاش فولادی ها را گرفت. حالا  یکنان جلوی ر عقد قرارداد مربیان و باز
یکنان دارد تسویه حساب با  این باشگاه با توجه به بدهی هایی که به دیگر باز
یان و دستیارانش و جذب مربی خارجی با چالش بودجه مواجه شده  منصور
یکنان مورد  است. قطعا آنها نمی توانند همچون فصول گذشته برای خرید باز

گر پول کافی هم در دسترس شـــان وجود داشته  نیازشـــان هزینه کنند، حتی ا
باشد. بهرام رضاییان در این خصوص کار سختی در پیش دارد او باید تیم را 
برای نیم فصل دوم تقویت کرده و کمی جوان کند، درحالی که طبق شنیده ها 
فقط حدود 15 میلیارد اجازه خرید دارد و ســـقف قراردادها بیش از این به او 
اجازه مانور نمی دهد. به همین دلیل خیلی دوســـت داشـــتیم بدانیم راهکار 
ی در این مورد به  مدیر جدید فولادی ها برای گذر از این چالش چیســـت؟ و
یم از این رو باید  ما گفت: »در هر صورت ما نمی خواهیم قانون را زیر پا بگذار
به شـــکلی کار کنیم که در چهارچوب قانون عمل کرده باشـــیم . بدون شـــک 
راهکار وجود دارد تا به بهترین شـــکل ممکن و رعایت عدالت بتوانیم بدون 
هیچ شک و شبهه ای از پس این مشکل بربیایم. قطعا از راهکارهایی استفاده 

می کنیم که خاف قوانین نباشد.« 

علی علیپور در گفت و گو با »فرهیختگان«: صد در صد به حضور در جام ملت های آسیا امیدوارم

غ است اما فعلا قرارداد دارم بازگشت به پرسپولیس؟ بگویم نه درو
 در جام ملت ها خواهید دید که می توانیم کارهای بزرگی را رقم بزنیم  ژیل ویسنته بعد از بازگشتم چند باری برای تمدید پیغام داده

 با دو سه برد در بازی های پیش رو به منطقه امن می رسیم                                            به اروپا آمدم تا اتفاقات خوبی را رقم بزنم

مدیرعامل فولاد در گفت وگو با »فرهیختگان«: برای سقف قراردادها راهکار داریم

مثل برخی خلاف قانون عمل نمی کنیم
 به زودی درباره لیست خرید و برنامه های آینده با مارتینز جلسه می گذارم

 از بدهی ۱۳ میلیاردی بی خبرم اما رسیدگی می کنم

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش
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